
 
 
 
 
Vraag 3: De vragen kan u terugvinden op: https://hetvoerensalternatief.be/vragen-rik  
 
De burgemeester antwoordde het volgende: 
 
Ik start mijn antwoord met een verwijzing naar het huishoudelijk reglement, meer bepaald naar artikel 
7 paragraaf 3: 
“Over zaken van gemeentelijk belang die geen betrekking hebben op de geagendeerde punten 
kunnen de raadsleden bovendien schriftelijke vragen stellen aan de leden van het College van 
Burgemeester en Schepenen. Ze moeten deze indienen bij het gemeentebestuur en dit uiterlijk vijf 
dagen voor de raadszitting. De burgemeester of de verantwoordelijke schepen beantwoorden deze 
vragen nadat de voorzitter ze aan de raad aankondigt en de vraagsteller zijn vraag mondeling 
voorleest. Het gegeven antwoord sluit de bevraging over het voorgestelde item af. 
De vragen en antwoorden worden in de notulen opgenomen.” 
 
Het opnieuw indienen van de schriftelijke vraag is niet meer nodig. Wel geeft het huishoudelijk 
reglement aan dat de vraag mondeling gesteld moet worden op de gemeenteraad om een antwoord te 
bekomen en opdat het antwoord opgenomen wordt in de notulen. 
Wat uw eerste vraag betreft, werd tegemoet gekomen aan deze vraag en een aanpassing van het 
inspraakreglement staat geagendeerd op deze gemeenteraad.  
 
U heeft er ook een schriftelijke vraag over gesteld waar we zo meteen verder op kunnen ingaan. 
Betreffende uw tweede vraag zijn er een aantal gemeenten die burgerbudgetten voorzien. Enkele 
maanden geleden was ik naar een infoavond van de VVSG geweest. Ik had er een informatiesessie 
over burgerparticipatie gevolgd, waar ook de schepen van Alken, Frank Vroonen, bovendien een 
Voerenaar van oorsprong, aanwezig was. Hij heeft alleszins positieve ervaringen met 
burgerbudgetten.  
 
Weliswaar moet er voorafgaand een duidelijk en doordacht kader voorbereid worden, zeker als het 
gaat over een structurele inzet van burgerbudgetten. Hiervan uitgaande staat Voerbelangen zeker 
positief tegenover een onderzoek om burgerbudgetten te introduceren. Naar aanleiding van de 
informatiesessie van de VVSG hebben we ons hierover geïnformeerd en maakt dit deel uit van de 
plannen van het bestuur om in te voeren aan het begin van de volgende legislatuur. De komende 
periode kan dan gebruikt worden om verder onderzoek te voeren aangaande het bepalen van het 
juiste kader en om een eerste start te nemen.  
 
Een start die we genomen hebben is het participatieproject in Moelingen. Hier hebben we enkele 
maanden geleden een oproep gelanceerd, gericht aan alle inwoners van Moelingen, om hun ideeën 
en voorkeuren door te geven voor de invulling van het door de gemeente aangekocht terrein. De 
invulling van het terrein willen we graag laten bepalen door de inwoners van Moelingen zodat het een 
aangename plaats wordt waar iedereen graag komt. De eerste pagina van het huis aan huis bericht 
geef ik voor de volledigheid graag mee.  
 
Ondertussen zijn er al heel wat interessante ideeën binnen gekomen. Voor de effectieve uitwerking 
van de invulling van het terrein zullen de inwoners ook betrokken worden. Zo kunnen ze mee bepalen 
waar de budgetten aan besteed worden. Op die manier willen we bereiken dat deze locatie een echte 
ontmoetingsplaats wordt voor jong en oud, voor iedereen van Moelingen. Door de inwoners van 
Moelingen te betrekken, vergroten we het draagvlak en komen we hopelijk tot de best mogelijke 
invulling van het terrein.  
 
Ook worden de adviesraden betrokken wat de invulling van het terrein betreft, zoals de jeugdraad. We 
zien dit dan ook als een eerste project om te experimenteren met burgerbudgetten. In die zin zijn we 
eerder dit jaar al gestart met de vrijgave van een burgerbudget.  
 
 
 
 



 

We kunnen deze ervaringen meenemen voor de effectieve uitwerking van een kader om 
burgerbudgetten op een structurele manier in te passen in het beleid. Gezien dit opgestarte project, 
maar ook wat de toekomstige plannen betreft, kunnen we zeker positief ingaan op uw vraag. 
 

 
 
 

Het is opvallend dat het betrekken van de adviesraden niet in het oorspronkelijke antwoord stond van juni, maar 
het is vooral opvallend dat het project Moelingen als een eerste experiment met burgerbudgetten gezien wordt. 
Dit is misleidend omdat dit project in het beste geval een experimentele burgerbevraging genoemd kan worden. 
Burgerbudgetten zijn principieel anders van opzet. 

Het Voerens Alternatief en Rik Tomsin zullen dit project burgerbudgetten nauwgezet blijven opvolgen. Het zal 
nodig zijn.  


